
Protokół Nr L/2022
z L Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury 
w dniu 24 marca 2022 roku

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.02, zakończyła się 16.23.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad  L Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywanie

Problemów  Alkoholowych  i  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii
za 2021 rok. 

8. Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Łowiczu
za rok 2021 oraz planowane działania i potrzeby na rok 2022.

9. Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021–2025”
w roku 2021.

10. Sprawozdanie z realizacji  „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta
Łowicza na lata 2019–2021” w 2021 roku.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej  Uchwałę nr XLIX/379/2022 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w związku
z  przystąpieniem  Gminy  Miasto  Łowicz  do  realizacji  Programu  ”Korpus  Wsparcia
Seniorów” na rok 2022.

12. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii
dla Miasta Łowicza na lata 2022–2024.

13. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie w  sprawie  ustalenia  cen  i  opłat  za  usługi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy Miasta Łowicza. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  przyjęcia  Programu opieki  nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz
w 2022 roku.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu
w piątki  i  soboty  przez  rolników  i  ich  domowników  oraz  wprowadzenia  regulaminu
określającego  zasady  prowadzenia  handlu  w  piątki  i  soboty  przez  rolników
i ich domowników na wyznaczonych miejscach.
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zwolnienia zakładu budżetowego – Zakładu
Usług Komunalnych w Łowiczu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków  obrotowych do
budżetu   Gminy Miasto Łowicz.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały  w  sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego
Korabka w rejonie ulicy Grunwaldzkiej.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany uchwały
Nr II/16/2018 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru
urbanistycznego Korabka, obszar położony przy ulicy Warszawskiej. 

19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa
użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  obręb  0005-  Kostka,
stanowiącej własność Skarbu Państwa.

20. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Łowicza na 2022 rok.
22. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
23. Zakończenie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia obrad L Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej
Jacek Wiśniewski. 
Powitał Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Pana
Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Joannę
Mikę, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta pracowników
Urzędu  Miejskiego,  przedstawicieli  mediów,  przedstawicieli  stowarzyszeń  i  organizacji
pozarządowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej
obecnych  jest  21  Radnych  (1  Radny  uczestniczył  w  trybie  zdalnie),  wobec  czego
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad L Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty bez zmian.

Ad. 3 
Protokół z XLIX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 
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Ad. 4
Interpelacje i  zapytania.

Radny Michał Trzoska złożył zapytanie w imieniu klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość
i  niezależni”  w  sprawie  rozważenia  udziału  miasta  Łowicza  w Łódzkim  Stowarzyszeniu
Samorządowym „PomagaMy”.

(stanowi załącznik)

Radna  Zofia  Wielemborek złożyła  interpelację  w  imieniu  Klubu  „Łączy  nas  Łowicz”
w sprawie konserwacji ławek w przestrzeniach publicznych Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski złożył interpelacje w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl: 

 w sprawie udostępnienia odpowiedzi na wniosek OSP RW w Łowiczu z dnia 21.09.2021
(data  wpłynięcia)  dotyczący  dotacji  weekendowych  dyżurów  na  zbiorniku  wodnym
Rydwan w formie obozu szkoleniowego,

 w sprawie udostępnienia całej korespondencji między Urzędem Miasta oraz Burmistrzem
Miasta Łowicza z PSG sp. z o. o. w Łodzi z ostatnich 3 lat dotyczących gazociągu na os.
Gorki,

 w sprawie udzielenia  pisemnej  odpowiedzi  z uzasadnieniem nieuwzględnienia wniosku
mieszkańców  o  zmianę  kategorii  drogi  ul. Chabrowej  na  ciąg  pieszo-jezdny  (drogę
wewnętrzną).

(stanowią załączniki)

Radny Michał Zieliński złożył interpelację w imieniu Klubu „Łączy nas Łowicz” w sprawie
podjęcia  działań  poprawiających  dostępność  przejścia  podziemnego  przy  dworcu  Łowicz
Główny

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Olko złożył interpelację w imieniu Klubu „Łączy nas Łowicz” :

 w sprawie  zakupu zadaszenia  na  lodowisko miejskie  i  przeniesienia  lodowiska  na
teren po dawnym Gimnazjum nr 1,

 w sprawie przywrócenia do użytku toalety na Nowym Rynku.
(stanowią załączniki)

Ad. 5
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu
Jacek Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński,
Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 6
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  przedstawił  pisma  jakie  zostały
skierowane do Rady Miejskiej w Łowiczu:

 w sprawie podziałów geodezyjnych na terenach Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej
w Łowiczu,
 w sprawie odwołania od naliczonego podatku od gruntu,
 planowanej budowy lądowiska dla śmigłowców sanitarnych przy szpitalu w Łowiczu,
 zawiadomienie  o  wszczęciu  postepowania  w  celu  kontroli  legalności  uchwały  w
sprawie  przyjęcia  Programu  osłonowego  w związku  z  przystąpieniem Gminy Miasto
Łowicz do realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022.
 w sprawie prawidłowego wypełniania oświadczeń majątkowych przez Radnych. 

W  dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek,  Radny
Robert Wójcik, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radny Dariusz Dzik,
Radny Henryk Zasępa,  Radny Lech Aniszewski, Radny Michał Zieliński,  Przewodniczący
Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Jakub Wolski, Zastępca Burmistrza Pan Bogusław
Bończaka, Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta,
Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Komunalnych,  Pan  Grzegorz  Pełka
Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Remontów,  Pan  Michał  Zalewski  Naczelnik  Wydziału
Kultury Sportu i Turystyki.

Ad. 7
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywanie
Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2021
rok –  przedstawiła  Pani  Elżbieta  Szachogłuchowicz,  Główny  Specjalista  ds.  profilaktyki,
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywanie
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Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2021
rok.

Ad. 8
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok
2021  oraz  planowane  działania  i  potrzeby  na  rok  2022  –  przedstawiła  Pani  Urszula
Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Pani  Urszula  Markowicz  Dyrektor
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok
2021 oraz planowane działania i potrzeby na rok 2022.

Ad. 9
Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021–2025” w roku 2021 –
przedstawiła Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021–2025” w roku 2021.

Ad. 10
Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta
Łowicza  na  lata  2019–2021”  w  2021  roku  –  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wziął udział Radny Michał Trzoska.
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Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Sprawozdanie z działalności z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla
Miasta Łowicza na lata 2019–2021” w 2021 roku.

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu  uchwały  zmieniającej   Uchwałę  nr  XLIX/379/2022  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu osłonowego
w związku  z przystąpieniem Gminy  Miasto  Łowicz  do  realizacji  Programu ”Korpus
Wsparcia  Seniorów”  na  rok  2022  -  przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz  Dyrektor
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającej  Uchwałę nr XLIX/379/2022 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 24 lutego 2022 r.  w sprawie przyjęcia Programu osłonowego
w związku z przystąpieniem Gminy Miasto Łowicz do realizacji Programu ”Korpus Wsparcia
Seniorów” na rok 2022.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr L/387/2022

Ad. 12
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  dla
Miasta Łowicza na lata 2022–2024 - przedstawiła Pani Elżbieta Szachogłuchowicz, Główny
Specjalista  ds.  profilaktyki,  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  przeciwdziałania
narkomanii. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
dla Miasta Łowicza na lata 2022–2024.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr L/388/2022

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę.
Przerwa od godz. 13:10 do godz. 14:11.

Po przerwie

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy Miasta Łowicza  – przedstawił
Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Radny  Michał  Trzoska,  Radny  Jakub
Wolski,  Radny  Paweł  Pięta,  Pan  Bogdan  Suchanek   Dyrektor  Miejskiego  Zakładu
Komunikacji, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu uchwały w sprawie ustalenia  cen i  opłat  za  usługi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

12 „za”, 3 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów: 

Uchwałę Nr L/389/2022

Ad. 14
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz
w 2022 roku – przedstawił Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radna Zofia  Kroc,  Pan Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału
Spraw Komunalnych.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na terenie Gminy
Miasto Łowicz w 2022 roku.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie: 

Uchwałę Nr L/390/2022

Ad. 15
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu
w piątki  i  soboty  przez  rolników i  ich domowników oraz wprowadzenia  regulaminu
określającego  zasady  prowadzenia  handlu  w  piątki  i  soboty  przez  rolników
i ich domowników  na  wyznaczonych  miejscach  – przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński,
Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Boroski,
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek
Wiśniewski, Radny Robert Wójcik, Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyznaczenia  miejsca
do prowadzenia  handlu  w  piątki  i  soboty  przez  rolników  i  ich  domowników  oraz
wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty
przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów: 

Uchwałę Nr L/391/2022

Ad. 16
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia zakładu budżetowego – Zakładu
Usług Komunalnych w Łowiczu z  obowiązku wpłaty  nadwyżki  środków obrotowych
do budżetu  Gminy  Miasto  Łowicz  –  przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński,  Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)
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W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Pani Joanna Mika
Skarbnik Miasta.

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia zakładu budżetowego
–  Zakładu  Usług  Komunalnych  w  Łowiczu  z  obowiązku  wpłaty  nadwyżki  środków
obrotowych do budżetu Gminy Miasto Łowicz. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” do głosu”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

13 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr L/392/2022

Ad. 17
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obrębu  ewidencyjnego
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Korabka  w  rejonie  ulicy  Grunwaldzkiej  -  przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań i uwag.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obrębu
ewidencyjnego Korabka w rejonie ulicy Grunwaldzkiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr L/393/2022

13



Ad. 18
Projekt  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  uchwały  Nr
II/16/2018  Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia  10  grudnia  2018  r.  w sprawie  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment
obszaru  urbanistycznego  Korabka,  obszar  położony  przy  ulicy  Warszawskiej  -
przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań i uwag.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia
zmiany  uchwały  Nr  II/16/2018  Rady Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia  10  grudnia  2018 r.  w
sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,
fragment obszaru urbanistycznego Korabka, obszar położony przy ulicy Warszawskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosowała „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr L/394/2022

Ad. 19
Projekt  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa  użytkowania
wieczystego  nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  obręb  0005-  Kostka,  stanowiącej
własność Skarbu Państwa -  przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie prawa
użytkowania  wieczystego  nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  obręb  0005-  Kostka,
stanowiącej własność Skarbu Państwa.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosowała „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr L/395/2022

Radny Robert Wójcik zgłosił wniosek o zmianę w porządku obrad polegającej na zmianie
kolejności  punktu  20  z  punktem  21.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2022-2033  posiada  zmiany,  które
wprowadzone są w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.
Dlatego najpierw powinien być rozpatrzony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta
Łowicza na 2022 rok a następnie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033. 
Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta stwierdziła,  że  ten temat  był  dyskutowany.  Jednak
po przenalizowaniu okazało się, że obecna kolejność rozpatrzenia uchwał jest prawidłowa. 
Radny  Robert  Wójcik zapytał,  co  się  stanie  gdy  zostanie  przyjęta  uchwała  w  sprawie
zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2022-2033,  a
następnie nie zostanie przyjęta  uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022
rok.
Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta poprosiła o 10 minut przerwy. 

Przerwa
15:18 do 15:30

Po przerwie

Pani  Joanna  Mika  Skarbnik  Miasta poinformowała,  że  zgodnie  z  przepisami  prawa
pierwsza powinna być przyjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata  2022-2033, a następnie uchwała w sprawie zmian budżetu
Miasta Łowicza na 2022.
Radny Robert Wójcik wycofał wniosek o zmianę porządku obrad.

Ad. 20
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2022-2033  – przedstawiła  Pani  Joanna  Mika,  Skarbnik
Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik,  Radny Jakub Wolski,  Radny Krzysztof
Janicki, Radna Zofia Wielemborek, Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta, Pan Grzegorz Pełka
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów. 

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

4 „za”, 9 „przeciw”, 7 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła
uchwały. 

Ad. 21
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok –
przedstawiła Pani Joanna Mika, Skarbnik Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Boroski,  Radny
Michał  Trzoska,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady
Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Jakub  Wolski,  Pani  Joanna  Mika  Skarbnik  Miasta,
Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

0 „za”, 8 „przeciw”, 12 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła
uchwały. 

Ad. 22
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 28 kwietnia 2022 r. o godz. 10.00
z następującym tematami:

1. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o
działalności pożytku publicznego i wolontariacie za 2021 rok.
2. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Gminy Miasta Łowicz.

11 kwietnia 2022 r. godz. 10.00 - posiedzenie Komisji Rewizyjna, 
19 kwietnia 2022 r. godz. 14.00 - posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej, 
20 kwietnia 2022 r. godz. 15.00 - posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta,
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21 kwietnia 2022 r. godz. 15.00 - posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów,
25 kwietnia 2022 r. godz. 15.00 - posiedzenie Komisji Społecznej.

Ad. 23
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  podziękował  za  dyskusję  i  udział
w obradach. Na tym zakończono obrady L Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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